
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  13 
D'OCTUBRE DE 2005

A la Vila de Montblanc, el dia 13 d'octubre de 2005, a dos quarts de deu de la nit, es reuneix a la 
Sala  de  Sessions  de  l’Ajuntament,   el  Ple  de  l’Ajuntament  en  sessió  extraordinària,  sota  la 
Presidència de l’Alcalde el  SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS,  l’assistència dels 
Tinents d’Alcalde el SR. CARLES CARRERAS OLLÉ, el  SR. GUILLEM JANÉ PUJOL, el 
SR. JUAN LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels 
Regidors  el SR.  XAVIER MARTÍ ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI VILLAR LIARTE,el  SR. 
JOSEP  ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA. 
PILAR MAGRINYA RULL, el SR. JOAN MOGAS AMOROS,  el SR. XAVIER HUGUET 
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el 
Sr.  ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ,  que certifica, i  l’Interventor,  el Sr.  RAMÓN PIÑEIRO 
GUIBERNAU.  

PRIMER PUNT.-   APROVACIÓ PROVISIONAL DE L'ORDENANÇA DE SOROLLS I 
VIBRACIONS DE MONTBLANC.

El Sr.  Vallverdú diu que és  interessant  regular  una ordenança de sorolls  però amb les  presses 
queden  buits.  Vol  saber  si  la  Policia  Local  té  competències  i  la  formació  per  realitzar  les 
inspeccions i vol saber si s'ha parlat amb els propietaris dels locals. Diu que existeixen en el text 
definicions poc clares com el de les molèsties.

El Sr. Huguet diu que l'ordenança que es presenta és una còpia de la Llei i demana que es revisin els 
aparells i es tingui ma esquerra en el moment de sancionar. Només demana que s'apliqui bé.

La Sra. Magrinyà diu que ERC votarà a favor. Diu que allò important és evitar els sorolls molestos 
a la vida en Montblanc. Vol felicitar la feina feta per l'Ajuntament en la creació tant de l'ordenança 
com del  mapa  de  zonificació  i  desitja  que  s'apliqui  adequadament,  amb més  incidència  en  el 
problema de l'oci i els vehicles. Diu que és molt important respectar el silenci i caldria realitzar una 
campanya de sensibilització als veïns. Diu que ha de ser l'Ajuntament el primer en comença a evitar 
sorolls molestos i desconcentrar els sorolls, doncs sempre es fan les festes i activitats als mateixos 
llocs.

El Sr. Villar vol agraïr el vot afirmatiu dels regidors que així ho facin. Diu que la creació del Mapa 
Acústic és la culminació d'un treball iniciat pel Departament de Medi Ambient de la Generalitat de 
Catalunya. Diu que l'ordenança s'ha elaborat seguint la Llei de Sorolls afegint algunes peculiaritats 
pròpies  de  Montblanc.  Diu  que  s'està  elaborant  un  tríptic  informatiu  de  bones  pràctiques  per 
sensibilitzar als veïns. Diu que s'intentarà parlar amb tothom i que els mesuradors que té la policia 
s'han de calibrar i que per la resta de mesures que s'hagin de realitzar per les quals l'Ajuntament no 
té l'aparell, s'haurà d'encarregar la feina a una empresa específica.

Sotmès el dictamen a votació  s’aprova per dotze vots favorables  dels grups ApM, CiU, ERC i 
IpM, i una abstenció del grup GdP, adoptant-se el següent acord: 

Vista la Disposició Addicional Sisena de la Llei 16/2002, de 28 de juny, de protecció contra la 
contaminació sonora on s’indica que els ajuntaments de municipis de més de cinc mil habitants han 
d’aprovar  les  ordenances  reguladores  de  la  contaminació  per  soroll  i  vibracions  d’acord  amb 
aquesta Llei, en el termini de tres anys a comptar de la data d’entrada en vigor d’aquesta Llei, i 
traslladar-les al Departament de Medi Ambient i que, com indica la Disposició Final Tercera de la 
mateixa, l’entrada en vigor va ser l’octubre de l’any 2002.



Vist l'esborrany d'ordenança de sorolls i vibracions realitzat per l'Ajuntament.

Vist  l'esborrany  de  mapa  acústic  de  Montblanc,  realitzat  per  l'empresa  ECOMEDI,  empresa 
encarregada de fer els primers Mapes Acústics facilitats per la Generalitat de Catalunya.

Vist l'article 162.2 de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya i els articles 60 i ss. del 
ROAS.

Per tot allò exposat, s'acorda:

PRIMER: Aprovar  provisionalment  l'Ordenança  municipal  per  a  la  regulació  i  millora  de  la 
qualitat sonora ambiental del municipi de Montblanc i el Mapa Acústic de Montblanc.

SEGON: Sotmetre a informació pública l'acord anterior i els documents que integren l'expedient, 
durant un termini de trenta dies des de la publicació de l'anunci corresponent al Butlletí Oficial de la 
Província,  al  Diari  Oficial  de  la  Generalitat  de  Catalunya  i  al  tauler  d'anuncis  de  la  Casa 
Consistorial per al seu examen i presentació d'al·legacions i suggeriments.

SEGON  PUNT:  VERIFICACIÓ  TEXT  REFÓS  MODIFICACIÓ  PUNTUAL  PLA 
GENERAL, CARRER MAJOR 23 DE LILLA

El Sr. Vallverdú pregunta quines són les modificacions que s'han introduït.

El Sr. Secretari llegeix l'informe de la Comissió d'Urbanisme de Tarragona.

El Sr. Andreu diu que li sorprèn que només portin aquest punt d'urbanisme amb tot els treballs 
pendents que hi ha. Diu que si en aquesta modificació de Pla General Urbanisme demana un Text 
Refós és perquè va sortir malament de l'Ajuntament com ERC va dir. Diu que hi ha molts temes per 
tractar d'urbanisme, com el de la sanció a la Guàrdia, la modificació de la clau CJ-1 en la que s'han 
presentat moltes al·legacions i s'haurien d'haver resolt. Diu que aquest equip de govern treballa molt 
poc en temes urbanístics i tot i que lamenten les errades votaran a favor d'aquest punt.

El Sr. Alcalde diu que únicament es verifica el Text Refós de la modificació com ha indicat la 
Comissió d'Urbanisme de Tarragona.

Sotmès el dictamen a votació  s’aprova per unanimitat dels grups ApM, CiU, ERC, IpM i GdP, 
adoptant-se el següent acord: 

Atès que la Comissió d’Urbanisme de Tarragona, en la seva sessió del dia 22 de juny de 2005 va 
aprovar definitivament la modificació puntual del Pla General en relació a la parcel·la del Carrer 
Major, número 23 de la pedania de Lilla, de Montblanc, supeditant la seva publicació al DOGC i la 
seva  executivitat  a  la  presentació  d’un  text  refós  incorporant  les  modificacions  especificades  a 
l’esmentat acord.

Atès que per part de l’Arquitecta redactora del projecte esmentat ha estat elaborat el text refós, 
tenint en compte les prescripcions de l’acord de la Comissió d’Urbanisme de Tarragona.

Vist l’informe de Secretaria, de l’Arquitecte Municipal i legislació aplicable, s' acorda:

PRIMER: Verificar el text refós de la modificació puntual del Pla General en relació a la parcel·la 
del Carrer Major, número 23 de la pedania de Lilla, de Montblanc, constatant la seva identitat amb 



el  definitivament  aprovat  per  la  Comissió  d’Urbanisme  de  Tarragona  més  les  prescripcions 
acordades per aquesta.

SEGON:  Trametre  certificat  d’aquesta  resolució  i  tres  exemplars  del  text  refós  a  la  Comissió 
d’Urbanisme de Tarragona, tot instant la publicació de l’acord d’aprovació definitiva.

HISENDA I RÈGIM INTERIOR

TERCER PUNT: APROVACIÓ PROVISIONAL ORDENANCES FISCALS

El Sr. Alcalde llegeix la memòria d'alcaldia que es transcriu literalment:

“Com a norma principal  pel  bon govern de  la  Corporació presento les  Ordenances  Fiscals  pel 
proper exercici 2006 que contemplen les aportacions de la ciutadania en els diferents  impostos i 
taxes  per  fer  possibles  les  prestacions  de  l'Ajuntament,  juntament  amb les  aportacions  d'altres 
administracions. 
Un  exercici   més,  la  fiscalitat  s'ajusta  a  les   previsions  del  Pla  de  Sanejament  Financer,  que 
juntament  amb la  capacitat  de  fer  front  a  l'equilibri  financer  i  l'atenció  d'obligacions  assolides 
anteriorment contempla el futur i l'expansió en les prestacions de l'administració local, en les quals 
cal considerar la generació de despeses tant pel que fa a l'activitat corrent, administrativa i social, 
com a l'aplicació per inversions.

Es per tant un instrument cabdal pel progrés i l'expansió en tots els sentits, de la nostra benvolguda 
vila, sempre dintre d'un equilibri i uns límits previstos.

Espero  que  aquest  ordenament  mereixi  l'estudi  i  la  conformitat  de  tots  els  membres  de  la 
Corporació, que sens dubte vetllem per la millor vida social de la vila.”

El  Sr.  Interventor  fa  una  breu  explicació  de  les  modificacions  introduïdes  a  les  ordenances 
centralitzant  la  seva exposició en  l'increment  del  8% ,  com a  regla  general,  en  les  taxes  i  els 
impostos, tal i com marca el Pla de Sanejament.

El Sr. Vallverdú diu que l'any anterior ja es va augmentar. Diu que aquest Ajuntament no fa res més 
que augmentar la pressió fiscal i els veïns de Montblanc no ho acaben d'entendre perquè no veuen 
que es treballi o que es faci res. Diu que unes de les bonificacions existents i previstes és per la 
utilització o la incorporació d'energies renovables, però l'Ajuntament no en dona exemple doncs cap 
dels projectes que desenvolupa l'Ajuntament les incorporen.

El Sr. Huguet diu que no es cert el que diuen i que sempre s'equivoquen. Que el 8% d'increment no 
és real i li demana al regidor d'hisenda que es comprometi a què si algun veí li puja l'IBI en més del 
8% li torni la diferència. Diu que els increments seran més alts i que aquest compromís de tornar-ho 
no  pot  ésser  assumit  mai.  Diu  que  no  entén  perquè  es  cobra  la  mateixa  taxa  pels  matrimonis 
celebrats  a  Montblanc  entre  persones  de  la  Vila  i  els  que  no  ho  són.  Diu  que  no  entén  que 
s'incrementin taxes de clavegueram doncs si les taxes són repercutir despeses de l'Ajuntament, no 
s'ha realitzat cap despesa que justifiqui aquest increment. Vol saber si l'increment del 8% de les 
grues ho recaptarà l'Ajuntament o serà pel servei de grues. Diu que mai s'havia cobrat perquè un 
circ s'instal·lés a Montblanc i ara si que es fa i no ho troba bé. Diu que el que està fent l'equip de 
govern és apretar massa a la gent i aquesta un dia es cansarà.

El Sr.  Mogas diu que el grup ERC votarà desfavorablement.  Vol manifestar  que no han pogut 
estudiar adequadament les ordenances que avui s'aproven perquè no han sigut facilitades amb el 
temps mínim necessari. Diu que l'increment de les taxes i impostos és exessiu i que sobrepassa en 
molt l'increment del cost de la vida. Pregunta al Sr. Jané quin és el cost fiscal que suporta un ciutadà 



de Montblanc. Diu que l'IBI en tres anys haurà augmentat en un 25% però si també es mira la 
revisió cadastral es comprova que l'increment arriba al 35% i vol saber si és normal. Diu que aquest 
percentatge és molt superior a d'altres llocs com Tarragona. Diu que si l'increment de les taxes és 
per ajustar als costos, com és que tots els costos suposin un increment del 8% de les taxes. Diu que 
amb aquests  increments  l'equip de  govern  del  2007 no  podrà  tocar  res.  Diu  que  el  que  no  es 
compleix mai són els ingressos però, en canvi, les despeses es compleixen sempre. Diu que ERC 
vol proposar unes millores que són:
-  De l'IBI: No bonificar fins a un 90% l'ICIO a les empreses de construcció i d'urbanització si és un 
sector que va bé.
- Aplicar fins a un 90% la bonificació de l'IBI a les famílies nombroses com permet la Llei.
- Aplicar una bonificació del 50% sobre l'IAE a les empreses que inicien la seva activitat enlloc del 
mínim que es fa ara i així afavorir que vinguin més empreses.
- Aplicar el 50% de la bonificació de l'ICIO a les llicències per fer habitatge de protecció oficial per 
afavorir la seva construcció.
Diu que vol saber si es podran introduir aquestes propostes o no faran cas com passa habitualment.

El Sr. Jané diu que determinar la pressió fiscal és molt complex i intervenen altres elements que no 
només els que disposa.  Diu que no és agradable haver d'aplicar el Pla de Sanejament però s'ha 
d'estar a allò aprovat. Diu que l'acumulat de l'IBI en tres anys serà del 25% com ja és sabut i que 
prové del Pla de Sanejament. Aquest 10% de l'IBI a què fan referència és conseqüència de la revisió 
de cadastre. Diu que el que faci l'Ajuntament d'aquests ingressos és un altre tema que ja es debatrà 
en algun altre punt. Pel que fa a les bonificacions de les energies renovables diu que si la gent lo les 
demana no es poden atorgar. Pel que fa a la no diferenciació entre les bodes de gent d'aquí o no, diu 
que discriminar a qualsevol persona per aquest fet seria inconstitucional. Pel que fa a la taxa pels 
Circs diu que ja fa anys que es cobra i que amb aquesta regulació el que s'aconsegueix és que ara 
puguin pagar una mica menys del que fins ara es cobrava , doncs es venia calculant pels metres que 
ocupava.  Diu que fer comparacions entre ajuntament no és possible, doncs cada ajuntament té unes 
particularitats diferents i si mirem ajuntament com el de El Vendrell aquest ayn ha incrementat en 
poc els impostos i taxes, però els darrers anys ho ha fet en molt. Diu que pel que fa a les propostes 
realitzades diu que seran estudiades i, si s'escau, s'incorporaran.

El Sr. Huguet diu que el tema del 10% del cadastre no ha estat explicat adequadament i que és com 
a conseqüència del Pla General.  Diu que si es comprometen a baixar l'IBI ells votaran a favor. 
Demana poder examinar els estudis de l'increment de la taxa de la brossa. Diu que l'increment en les 
taxes i els impostos són la conseqüència de la mala gestió i de no reduir despesa.

El Sr. Jané diu que el Pla de Sanejament s'ha fet per gestionar bé.

El Sr. Mogas diu que si s'ha incorporat alguna taxa per la neteja de via pública.

El Sr. Jané diu que allò que estableix la Llei de Bases com a obligatori no .

El Sr. Mogas diu que l'increment del 35% és excessiu i que no quedarà marge per futurs equips de 
govern.

El Sr. Jané diu que els propers equips es trobaran unes finances sanejades i tindran un marge més 
que adequat.

Sotmès el dictamen a votació  s’aprova per set vots a favor dels grups ApM i CiU, i sis vots en 
contra dels grups ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 



ORDENANCES FISCALS PER L’ EXERCICI 2.006

Vistos els arts.  15 i ss. del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, així com l´informe conjunt de Secretaria i 
Intervenció  i  així  mateix  els  informes  econòmic-financer,  es  proposa  al  Ple  de  la  Corporació, 
desprès d’haver deliberat sobre l’estudi d’Ordenances per al any 2006, s'acorda:

PRIMER:  Aprovar les variacions en les següents ordenances:

Núm.   1. Impost sobre Bens Immobles Urbans, augment del 8%.

Núm.   2. Impost sobre vehicles:
- Augment del 8%.
 - Sustituir la redacció de l’ article 4.1 e) pel següent redactat:
“e) Estan exempts: Els vehicles per a persones amb mobilitat reduïda a que es refereix l’ apartat A 
de l’ annex II del Reglament General de Vehicles, aprovat pel Reial Decret 2822/1998, de 23 de 
desembre.”
- Incloure a l’ article 4.3 el següent : “ Per gaudir d’ aquesta bonificació els interessats hauran de 
sol-licitar la seva concessió per l’ exercici següent al de la sol-licitud i no tindrà efectes retroactius, 
en la qual s’ haurà d’ indicar l’ antiguitat del vehicle, matrícula i presentar còpia del document que 
acrediti la seva antiguitat, com per exemple el permís de circulació.”

Núm 3. Impost activitats econòmiques, augment del 8% 

Núm. 4. Impost de construccions, instal·lacions i obres:

- Augment 8%
- Incloure el punt 4 a l’ article 5 amb el següent redactat: “En el moment de practicar la liquidació 
provisional s’ exigirà igualment per a les obres majors una fiança corresponent al 0,5 % de la base 
imposable de l’ impost, la qual serà retornada, prèvia sol-licitud del subjecte passiu, en el moment 
en  que  s’  acrediti  davant  de  l’  Administració  Municipal  que  s’  ha  practicat  la  corresponent 
declaració d’ alta o modificació a efectes cadastrals.”

Núm. 5 Impost sobre l’increment del valor dels terrenys de naturalesa urbana:
-   Augment del 8%. 
- Donar la següent redacció a l’ article 4 incís final : “Estan exempts d’ aquest impost els increments 
de valor que es manifestin com a conseqüència dels següents actes:

a) La constitució i la transmissió de qualsevol dret de servatge.
b) Les  transmissions  de  béns  que  es  trobin  dintre  del  perímetre  delimitat  com a  Conjunt 

Històrico-Artístic  de  Montblanc quan els  propietaris  o  titulars  dels  drets  reals  acreditin, 
mitjançant la corresponent llicència municipal d’ obres, que han realitzat al seu càrrec obres 
de conservació, millora o rehabilitació en els esmentats immobles en els deu anys anteriors a 
la transmissió i  així  ho sol-licitin davant de l’  Administració municipal prèviament a la 
liquidació tributària corresponent.”

 - Eliminació segon paràgraf de l’ article 22.

Núm.   7. Taxa per expedició de documents administratius

- augment d’un 8 %.
- Incloure al títol de l’ O. Fiscal el següent text “ prestació de serveis tècnics i emissió d’ informes”.



- Eliminació de la diferenciació en la tarifa per la confecció de l’ expedient de matrimoni civil de si 
es resideix a Montblanc o no.
- Inclusió de les  següents taxes abans regulades dins l’ Ordenança Fiscal número 8 per llicències 
urbanístiques.:

Taxes Autoritzacions diferents instal·lacions:

1. Dipòsit de líquids, gasos, etc., cada m3 de capacitat:

Fins a 10 m3 .............................................................................................   8,75 Euros
De més de 10 m3 addicionalment.............................................................   0,81 Euros

2. Muntacàrregues, ascensors, etc., per cada parada ...............................  20,00 Euros

3. Arrodoniment de vorera, cada ml............................................................ 8,10 Euros

4. Instal·lació grua.................................................................................... 396,00 Euros

Taxa per serveis urbanístics:

1.  Per  determinar,  ja sigui sobre un plànol  o  sobre  el  terreny alienacions i rasants oficials:

Tarifa: 79,50 Euros fins a 10 ml. o fracció de façana a la via pública del solar objecte de l'alienació.

2.-  Per tramitació de Modificacions de Pla  General,  Plans Parcials,  Plans  Especials i programes 
d'Actuació  Urbanística: 793,80 Euros

Per tramitació d'estudis de detall, projectes d'urbanització i reparcel·lacions: 396,00 Euros

Per concessió de llicències de parcel·lació, o altres   expedients urbanístics no especificats: 79,50 
Euros

3.   Les   llicències  d'autorització  de   primera   Ocupació   de  qualsevol  edifici,  s'acreditaran  en 
concepte de drets  municipals el  0,11  per  cent de l'import del projecte  d'execució  de  les obres.

4. Cèdula d'informació urbanística:

Tarifa:  79,50 Euros

5.- Informes urbanístics: 20,00 Euros 

6.- Plaques de llicències obres : 

- per obres majors ............................... 14,00 euros
- per obres menors...............................   6,50 euros

En qualsevol cas, l’import mínim de la taxa serà de 6,01 Euros

Núm.   8. Taxa per Llicències Urbanístiques

- Augment del 8%.
-Nova redacció de l’ article 2 que queda de la següent manera:



“ Constitueix el fet imposable d’ aquesta taxa l’ activitat municipal, tant tècnica com administrativa, 
que tendeix a verificar si els actes d’ edificació i ús del sòl s’ ajusten a la legislació vigent, el 
planejament  del  municipi,  a  les  ordenances  i  normativa  ambiental  i  a  la  resta  de  normativa 
urbanística.”
- L’ article 7 Exempcions queda redactat de la següent manera:

“D’  acord  amb  la  disposició  transitòria  primera  del  Text  Refòs  de  la  Llei  Reguladora  de  les 
Hisendes Locals, aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004, no es reconeixerà cap benefici fiscal 
que no estigui establert en els termes del Text Refòs esmentat i, en especial, en el seu article 9.”

Núm. 9    Taxa obertura establiments.

- Increment 8 %
- Inclusió a l’ article 6.1.a) de l’ incís “ i sotmeses a llicència ambiental ( annex II.1 i annex II.2 )
- Inclusió a l’ article 6.2 Annex II.2.b) de l’ incís “ i de formació cultural”.
-  L’ article 6.4 queda redactat  de la següent manera.  “Quan es tracti  d’expedients  de canvi de 
titularitat o control periòdic d’ adequació de les activitats amb incidència incloses als annexos del 
decret 136/99, la taxa serà d’un 50 per cent de la tarifa que correspondria a l’obertura.”

Núm. 10 Taxa clavegueram:

- Augment d’un 8%.

Núm. 11. Taxa serveis cemitiri:

- Augment d’ un 8 %.

Núm. 12 Taxa de recollida d’escombraries:

- Augment d’un 8 %.
- Inclusió a l’ article 6.f ) de l’ incís “  i cases de turisme rural “.

Núm. 13. Taxa serveis d´aigua:

- Augment mig del 8 %.

Núm. 14. Taxa utilització domini públic:

- Augment mig d’un 8%.
- Inclusió a l’ article 5.3 f de l’ incís: “ per als qui no tributen de forma anual per ocupació de via 
pública amb taules i cadires.”
-  Inclusió  del  punt  5.3.I  amb  la  següent  redacció:  “I.  Ocupació  de  via  pública  per  part  de 
circs............................................150 Euros
S’ exigirà igualment en aquest supòsit una fiança de 250 euros”

Núm. 15. Taxa serveis piscina: 

- Augment d’un 8 %.

Núm. 16 Taxa Escola de Música



  - Inclusió de la següent tarifa: “ 30 minuts instrument ...............     22 euros “

Núm. 19. Taxa retirada de vehicles:

- Augment d’un  8 %

Núm. 23 Ordenança reguladora de la taxa per la llicència d´auto-taxis i altres vehicles de lloguer.

- Increment d’ un 8 %

Núm. 24 Ordenança reguladora de la taxa per la prestació de serveis a instal·lacions esportives 
i altres serveis anàlegs.

-  Increment d’ un 4 %
- Inclusió de les següents tarifes:

• Natació gent gran.............................     13 €
Campus de bàsquet..........................      47 €

• Lloguer hora pista per parelles .......                            20 €
• Lloguer pista per colònies o campus/setmana*.....   600 €
• Lloguer hora gimnàs (fora horari funcionament gimnàs)    24 €
• Loguer hora gimnàs (horari funcionament gimnàs)   12 €
• Campionats ( 10 partits )...................       200 €
• Campionats ( 20 partits )...................      500  €
• Balls de Saló ( 1 dia/ setmana )........... 0 €       10 €   10 €
• Activitats lúdico-esportives................ 7 €         0 €              0 €

Núm. 26 Preu públic Ermita Sant Josep

- Augment mig de 4 % .

- Núm. 29        Preu públic servei confecció expedients. 

- Increment 15 %

- Núm. 30    Ordenança reguladora del preu públic per servei d´us d´edificis públics:

- Increment mig d’ un 16 %.

SEGON:  Exposar al públic l´acord del Ple de la Corporació, per termini de trenta dies, mitjançant 
anunci  inserit  en  el  BOP  de  Tarragona,    per  tal    que   es  puguin  presentar  al·legacions  i 
reclamacions.  Cas  de  no  presentar-se´n,  s´entendrà  definitivament  aprovat  i  es  procedirà  a  la 
publicació integra de les variacions i noves incorporacions al text de les Ordenances, en el butlletí 
oficial de la província.



QUART PUNT: MODIFICACIÓ DEL PLA DE SANEJAMENT

El Sr. Interventor comenta els aspectes generals de la modificació que venen descrits a la memòria.

El Sr. Vallverdú diu que l'estalvi perdut es recupera amb les taxes i impostos aprovats. Vol saber en 
quin percentatge real s'ha incomplert el Pla de Sanejament.

El Sr. Huguet diu que el Pla de Sanejament no s'ha complert al 2004 i diu que al 2005 passarà el 
mateix. Diu que al capítol primer del 2005 al 2006 es redueix molt i vol saber a qui es despatxarà.

El Sr. Mogas diu que votaran en contra com ja van votar en el seu dia. Diu que ERC va pressentar 
una proposta per incrementar els ingressos i disminuir els deutes i que no van fer cas i que no s'ha 
complert  res.  Diu  que  en  el  queda  d'any  s'hauria  d'invertir  4  milions  com  marca  el  Pla  de 
Sanejament i vols saber si es complirà o no.

El Sr.  Carreras diu que hi  ha 86.000 euros de desviació i  que aquesta desviació representa un 
desviament del 1,5%. Diu que s'ha fet un gran esforç i que el resultat de l'any 2005 serà bó. Diu que 
a l'any 2007, el proper equip de govern podrà baixar l'IBI.

El Sr. Jané diu que les inversions que queden fora no són sempre responsabilitat de l'equip de 
govern i són independents del Pla de Sanejament. Diu que una desviació de l'1,5% és un resultat 
correcte.

El Sr. Huguet diu que pel que fa al deute amb l'ACA, hi ha un senyor que va pagar un rebut l'any 
2001 i que avui l'han embargat.

El Sr. Jané diu que es mirarà i se solucionarà rapidament. 

Sotmès el dictamen a votació  s’aprova per set vots a favor dels grups ApM i CiU, i sis vots en 
contra dels grups ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 

MODIFICACIÓ  PLA SANEJAMENT 2004-2007 AJUNTAMENT DE MONTBLANC

PRIMER: El Ple de l’ Ajuntament de Montblanc va aprovar en la seva sessió de data 16 d’ abril de 
2004 el Pla de Sanejament que consta com annex 1. 

SEGON : De la liquidació del pressupost de l’ exercici 2004, de l’ aprovació dels comptes generals 
de la Corporació de l’ exercici 2.004 i  del corresponent  informe de l’ intervenció municipal se’ n 
desprén la següent informació:

A ) Anàlisi de la càrrega financera i la capacitat d’endeutament futur: 

En començar l’exercici, l’endeutament a llarg termini era de 4.865.510,33 €. 

Es va produir un augment per import de 2.250.000 € i es va amortitzar per valor de 433.375,76 €. 
Aquest increment correspon a la concertació de 2 operacions de prèstec de legislatura, és a dir, amb 
venciment al final del 2007, per una quantitat de 1.900.000 euros i una operació de prèstec a llarg 
termini per una quantitat de 350.000 per finançar les diferents inversions previstes al pressupost d' 
aquest Ajuntament.

En finalitzar l'exercici, el deute viu a llarg termini al final de l'exercici 2.004 és de 6.682.134,57 €.



L’endeutament a curt termini a l’inici de l’exercici era de 1.265.455 €. 

Es va amortitzar per valor de 270.455 €. 

En finalitzar l’exercici, el deute viu a curt termini és de 995.000 €.

Al final de l'exercici 2004, el deute viu total (pendent d'amortitzar a curt termini i llarg termini) és 
de 7.677.134,57 €, i representa el 161,18 % dels ingressos corrents liquidats en termes consolidats. 

Aquest endeutament és inferior en termes absoluts al previst al Pla de Sanejament, que fixava una 
quantitat total de 7.910.965 euros; no obstant, al ser els ingressos corrents liquidats inferiors als 
previstos al Pla de Sanejament, l' endeutament percentual ha augmentat un 2,74 ( 161,18 – 158,44 
% ).

B ) Estalvi brut:

L' estalvi brut, és a dir, l' estalvi corrent abans d' amortitzacions ( capítol 1 a 5 d' ingressos corrents 
liquidats – ingressos per contribucions especials  i  quotes urbanístiques liquidades – obligacions 
reconegudes capítols 1, 2 i 4 ) ha estat de – 1.362.167. No obstant, cal tenir en compte que al capítol 
7  d'  ingressos  apareixen  els  conceptes  78.002  Quotes  urbanístiques  PP  16  i  78.003  Quotes 
Urbanístiques PP i que hi ha un saldo de 86.949,27 € liquidats.

Si  les  quotes  urbanístiques  s'  incloguessin  dins  el  capítol  3  d'  ingrés  l'  estalvi  brut  seria  de 
-1.275.217,73 euros.

El Pla de Sanejament preveu un estalvi corrent de – 1.188.293 euros per l' exercici 2004. Per tant, si 
no s' inclouen les quotes urbanístiques dins el capítol 3 d' ingressos, la desviació de la liquidació 
respecte el Pla de Sanejament és de – 173.874 euros. Si s' inclouen les quotes urbanístiques dins el 
capítol 3 d' ingressos la desviació de la liquidació respecte el Pla de Sanejament és de – 86.924,73 
euros.

El Text vigent de l'articulat i dels annexos de l'Ordre del Departament d'Economia i Finances de 28 
de juny de 1999 modificada per l'Ordre ECF/324/2003, de 2 de juny, i per l'article 64 de la Llei 
62/2003, de 30 de desembre estableix al seu article 5.4: 

            “ Durant el període de vigència del pla de sanejament financer o de les mesures de 
sanejament,  el  Departament  d'Economia  i  Finances  només  pot  autoritzar  l'endeutament 
addicional que s'hi hagi previst expressament, llevat que es produeixi una desviació en sentit 
positiu  que  el  permeti.  En  les  sol·licituds  d'autorització  de  les  operacions  de  crèdit  a 
formalitzar durant aquest període, les dades comptables que contenen els models assenyalats 
a l'article 1.2 han de ser les de l'exercici immediat anterior a partir del dia 31 de març de 
l'exercici en curs.
En el cas que existeixi una desviació en sentit negatiu entre les dades corresponents al darrer 
tancament comptable i les previsions del pla corresponents a aquest exercici o augmentin les 
previsions d'endeutament, cal aprovar un nou pla de sanejament financer, que resta subjecte 
al procediment previst en els punts anteriors d'aquest article.



Per tant, s' ha de modificar el Pla de Sanejament en compliment de l' article anterior per recollir 
mesures  que  facin  que  es  compleixi  l'  estalvi  necessari  a  més  de  per  recollir  les  obligacions 
anteriorment comentades en frint de l' Agència Catalana de l' Aigua.

C )  Estalvi net: 

L’estalvi net (cap. 1 a 5 d’ingressos corrents liquidats – cap. 1, 2 i 4 d’obligacions reconegudes – la 
suma total de les anualitat teòriques) s’ha situat en - 1.987.181 €, i representa el – 41,72 % dels 
ingressos corrents liquidats.

D  )  De  l'execució  del  pressupost  d’ingressos  en  el  seu  conjunt  s’han  de  fer  les  següents 
consideracions:

Al capítol 1 del pressupost d' ingressos s' han reconegut 326.953 € menys dels pressupostats com a 
conseqüència  bàsicament de la no inclusió en la liquidació del 2004 d'  unes altes previstes als 
estudis del projecte de pressupostos per l' exercici 2004 que corresponen a unes revisions cadastrals 
realitzades per l' empresa que realitza la gestió cadastral a aquest Ajuntament. S' ha executat un 
82,48 % del que estava previst.

Al capítol 2 s' ha executat un 98,31 % de lo previst.

Al capítol 3 d' ingressos s' han reconegut 1.699.721,29 euros, el que suposa el 105,7 % del que 
estava pressupostat sense tenir en compte el que estava pressupostat en concepte de Contribucions 
especials Clavagueram, C. E. Enllumenat Barri Sant Maties, C. E. Carrer Rojalons i C.E. Carrer 
Senan perquè aquestes obres no han estat objecte de liquidació pel que respecta a les contribucions 
especials o no s' han executat a l' exercici 2.004.

Al capítol 4 s' ha reconegut el 115% del que estava pressupostat.

Al capítol 5 s' ha reconegut el 71,49 % del que estava pressupostat.

Pel que respecta al capítol 6 de alienació d' inversions reals s' han reconegut els 281.775,01 euros de 
la  venda  de  4  parcel-les  del  PP  16,  que  van  servir  per  finançar  d'  acord  amb  el  quadre  de 
finançament aprovat en el seu moment algunes de les inversions del capítol 6 de despeses.

Al  capítol  7  s'  han  reconegut  drets  d'  acord  amb  les  diferents  resolucions  de  concessió  de 
subvencions  de  les  diferents  obres  del  capítol  6  de  despeses  atorgades  per  les  diferents 
Administracions Públiques ( Estat, Generalitat, Consell Comarcal, etc ). 

Al capítol 9 s' han reconegut 2.250.000 euros. Aquesta quantitat correspon a la concertació de 2 
operacions de prèstec de legislatura, és a dir, amb venciment al final del 2007, per una quantitat de 
1.900.000 euros; i una operació de prèstec a llarg termini per una quantitat de 350.000 per finançar 
les diferents inversions previstes al pressupost d' aquest Ajuntament.

L’execució del pressupost de despeses corrents durant l’any 2004 ha estat del 99,74 %. Aquest 
percentatge surt de l’operació: Totals obligacions reconegudes netes*100/previsió definitiva de les 
despeses totals.

L' execució del pressupost de capital cal analitzar-lo inversió per inversió.



TERCER:  Existeixen dos deutes  no reconeguts  als  Comptes  anuals  de la  Corporació cap a  l’ 
Agencia Catalana de l’ Aigua:  un deute en periode voluntari i un altre en periode executiu.

La Junta de Govern Local del dia 5 de setembre de 2005 va prendre, entre altres, el següent acord:

“Vist que existeixen els següents deutes pendents de pagament de l' Ajuntament de Montblanc cap a 
l' Agència Catalana de l' Aigua:

a ) Liquidació SPN 2005010033 en periode voluntari corresponent a l' exercici 2000 per un import 
total de 55.130,65 euros en concepte de cànon de l' aigua.

b ) Liquidació SPN 2005010066 en periode voluntari corresponent al saldo pendent de pagament en 
concepte de cànon de l' aigua declarat i no ingressat de l' any 2001, per un import de 810,82 euros.

c) Liquidació 200992/2001 CIH Volums pendents del periode 01/1996-12/1999, Liquidació 
201336/2003 CIH Volums pendents del periode 01/2000-03/2000, Liquidació 200613/2004 ITS 
Volums pendents del periode 01/2000-03/2000 i Liquidació 203925/2004 ITS Saldos pendents 
corresponents al periode 01/1999-12/1999 per una quantitat total de 111.451,80 euros.

Vista la sol-licitut de fraccionament presentada per l' Ajuntament de Montblanc.

Vista la resolució del Director de l' Agència Catalana de l' Aigua concedint el fraccionament del 
deute esmentat a l' apartat a) anterior en 12 pagaments.

Vist que s' ha de procedir a regularitzar el saldo de pendent de cobrament del compte no 
pressupostari 5132 “Agència Catalana de l' Aigua Creditora per Cànon” en la comptabilitat 
municipal.

S' ACORDA :

PRIMER: Reconèixer l' obligació de pagament del deute cap a l' Agència Catalana de l' Aigua 
corresponent a la liquidació SPN 2005010033 respecte l' exercici 2005 amb el següent desglós:

Nùmero termini Import quota Data venciment Import interessos Import total

1 4.594,23 20/09/2005 66,71 4.660,94

2 4.594,23 20/12/2005 123,98 4.718,21



SEGON: Reconèixer l' obligació de pagament de la liquidació SPN 2005010066 corresponent al 
saldo pendent de pagament en concepte de cànon de l' aigua declarat i no ingressat de l' any 2001, 
per un import de 810,82 euros.

TERCER: Reconèixer l' obligació de pagament de les següents liquidacions: Liquidació 
200992/2001 CIH Volums pendents del periode 01/1996-12/1999, Liquidació 201336/2003 CIH 
Volums pendents del periode 01/2000-03/2000, Liquidació 200613/2004 ITS Volums pendents del 
periode 01/2000-03/2000 i Liquidació 203925/2004 ITS Saldos pendents corresponents al periode 
01/1999-12/1999 per una quantitat total de 111.451,80 euros.

QUART: Procedir a realitzar la regularització comptable corresponent.”

QUART: Informació adicional sobre els deutes amb l’ Agencia Catalana de l’ Aigua.

PERIODE VOLUNTARI

D’ acord amb la resolució del Sr. Jaume Solà Campmany, director de l’ Agencia Catalana de l’ 
Aigua, de data 26 de maig de 2005 per la qual es concedeix l’ ajornament del deute en periode 
voluntari s’ han de fer els següents pagaments:

Núm. Termini   Import quota Data venciment Interessos Total

1 4.594,23 20/06/2005 8,81 4.603,04
2 4.594,23 20/09/2005 66,71 4.660,94
3 4.594,23 20/12/2005 123,98 4.718,21
4 4.594,23 20/03/2006 180,62 4.774,85
5 4.594,23 20/06/2006 238,52 4.832,75
6 4.594,23 20/09/2006 296,42 4.890,65
7 4.594,23 20/12/2006 353,69 4.947,92
8 4.594,23 20/03/2007 410,33 5.004,56
9 4.594,23 20/06/2007 468,23 5.062,46
10 4.594,23 20/09/2007 526,13 5.120,36
11 4.594,23 20/12/2007 583,40 5.177,63
12 4.594,12 20/03/2008 640,66 5.234,78

TOTAL 55.130,65 3.897,50 59.028,15

D’ aquests deutes l’ Ajuntament de Montblanc a data 10 d’ octubre ja ha pagat el primer i segon 
termini.

DEUTE EXECUTIVA

El dia 20 de juny de 2005 s’  ha rebut resolució del Director General de Pressupostos i  Tresor 
compensant 21.693,41 euros de la bestreta any 2005 del Fons de cooperació local de  Catalunya 
amb el deute en periode executiu. 
Abans d’ aquesta compensació es debia 111.451,80 euros. Després de la compensació resta un saldo 
a favor de la Generalitat de 89.758,39.
Al principi de setembre de 2005 s’ha rebut una trucada del Departament d’ Economia i Finances on 



es  comunica  que  compensaran  durant  l’  últim  trimestre  de  l’  any  2005,  36.485,60  euros 
corresponents al segon pagament del Fons de Cooperació de l’ any 2005.
Per tant, quedarà un saldo de 53.272,79 euros en executiva.
Al principi del 2006 es compensarà l’ últim pagament del Fons de Cooperació de l’ exercici 2005 
en una quantitat de 16.987,67 euros.

La quantitat  concedida en concepte de Fons de Cooperació Local  per l’  exercici  2005 ha estat 
75.166,69 euros. La quantitat pressupostada ha estat de 42.123 euros.

CINQUÈ:   Per  la  modificació  del  Pla  de  Sanejament  vigent  s’  han  de  fer  les  següents 
consideracions.

1.  Per al calcul de la previsió de liquidació del pressupost d’ ingressos ( ANNEX 2 ) de l’ exercici 
corrent 2005 s’ han considerat els drets reconeguts a la Tresoreria Municipal a data 29 de setembre 
2005 i els drets que previsiblement es reconeixeran fins al 31 de desembre de 2005.
Pel que respecta a la despesa corrent s’ ha considerat que s’ executaria en la seva totalitat, incloent-
hi igualment 34.682,72 més dels pressupostats inicialment necessaris per cobrir alguna modificació 
dels pressupost de despeses i per tant també del pressupost d’ ingressos.
D’ aquesta manera es preveu generar un estalvi  després de les amortitzacions d’ operacions de 
crèdit a llar termini de 162.799 euros, que és el que servirà per absorvir en la mateixa quantitat el 
deute amb l’ Agencia Catalana de l’ Aigua que no està regulat als comptes de l’ Ajuntament.

2. Pel que respecta al pressupost d’ ingressos i despeses de capital s’ ha considerat que no es faria 
cap inversió sense el seu finançament consolidat i, per tant, es preveu que l’ execució del pressupost 
de capital tindrà un efecte neutre respecte a l’ estalvi que s’ ha de generar al pressupost corrent.

3.  El deute cap a l’ Agencia Catalana de l’ Aigua es pagarà tal i com estableix la casella 20 * del 
Pla de Sanejament de la següent manera:

2005:  68.178 euros.
2006: 71.650,00 euros
2007: 18.377,00 euros
2008:  4.594,12 euros

SISÈ:  Pel que respecta a la planificació dels augments d’ ingressos i despeses fins a l’ exercici 
2007 es manté el que preveia el Pla de Sanejament inicial aprovat en data 16 d’ abril de 2004.

Per tant, s'acorda:

PRIMER:   Aprovar la modificació del  Pla de Sanejament ( exercicis 2004-2007) amb la nova 
redacció donada d’ acord amb l’ annex a aquest acord.

SEGON:  Notificar el present acord al Departament d’ Economia i Finances de la Generalitat de 
Catalunya



PUNTS D'URGÈNCIA

El Sr. Alcalde comenta que els punts d'urgència a incorporar en aquest Ple són els següents:

• Moció a favor de l'Estatut de Catalunya
• Moció contra la violència de gènere
• Moció .Cat.

Correspon procedir a la votació de la urgència dels esmentats punts, acordant-se per unanimitat la 
procedència del seu estudi i votació.

CINQUÈ PUNT: ESTATUT D'AUTONOMIA DE CATALUNYA

El Sr. Vallverdú diu que ho troba bé però vol saber si l'Ajuntament es compromet a divulgar el text 
i a explicar que és l'Estatut.

El Sr. Huguet diu que no hauria de fer falta però que els catalans estem rebent atacs des de fora de 
Catalunya i cal defensar-se. Demana que es divulgui.

El Sr. Andreu diu que ERC defensa la independència de Catalunya i ser un estat a Europa i veuen 
l'Estatut com la primera escala per aconseguir-ho. Diu que s'ha de recolzar al màxim perquè si no hi 
ha una resposta massiva les forces polítiques espanyoles voldran fer canvis substancials. Diu que és 
necessària una divulgació del text i implicar a totes les entitats de Montblanc.

El Sr. Carreras diu que CiU vol donar total suport al tes¡xt de l'Estatut i vol contribuir a la seva 
divulgació.

El Sr. Alcalde diu  que el text ve aprovat per 120 dels 135 diputats del parlament de Catalunya i que 
s'ha d'intentar defensar el que és la voluntat de Catalunya i fer una divulgació amplia.

Sotmès el dictamen a votació  s’aprova per unanimitat pels grups ApM, CiU, ERC, IpM i GdP, 
adoptant-se el següent acord: 

El Ple del Parlament de Catalunya en sessió de 30 de setembre de 2005 ha aprovat la Proposició de 
llei orgànica per la qual s’estableix l’Estatut d’Autonomia de Catalunya i es deroga la Llei orgànica 
4/1979, del 18 de desembre, d’Estatut d’Autonomia de Catalunya. Després d’aquesta aprovació, el 
projecte d’Estatut inicia la seva tramitació davant les Corts Generals per ser aprovat com a llei 
orgànica i posteriorment votat en referèndum pel poble de Catalunya.

Catalunya està vivint uns moments històrics. El Parlament de Catalunya ha aprovat, per una àmplia 
majoria,  un  projecte  d’Estatut  que  suposa  un  gran  avenç  per  l’autogovern  i  el  reconeixement 
nacional de Catalunya. Un Estatut que té per objectiu la millora del benestar de totes les persones 
que viuen i treballen a Catalunya.

El  municipalisme català,  representat  per  la  Federació  de  Municipis  de  Catalunya  (FMC) i  per 
l’Associació Catalana de Municipis i Comarques (ACM), és partícip d’aquest moment de la història 
del nostre país i vol donar suport al text estatutari aprovat pel Parlament de Catalunya.

La proposta de reforma de l’Estatut reconeix el paper cabdal dels municipis com a administració 
més propera a la ciutadania, reforçant el seu paper institucional, garantint més autonomia municipal 
i incrementant les seves competències.



Per tot això exposat anteriorment, el Ple ACORDA:

PRIMER.-  DONAR  SUPORT  a  l’Estatut  d’Autonomia  de  Catalunya  aprovat  en  el  Ple  del 
Parlament de Catalunya en sessió de 30 de setembre de 2005 com a Proposició de llei orgànica a 
trametre a les Corts Generals per a la seva tramitació.

SEGON.- DIVULGAR I DONAR A CONÈIXER el projecte d’Estatut a la ciutadania.

TERCER.- CONVIDAR les entitats socials del municipi a donar suport a l’Estatut d’Autonomia de 
Catalunya.

QUART.- INSTAR les forces polítiques amb representació al Congrés dels Diputats i el Senat a 
aprovar la proposta de nou Estatut emanada per una àmplia majoria del Parlament de Catalunya. 

CINQUÉ.-  TRASLLADAR aquesta  Moció  a  la  Presidència  del  Parlament  de  Catalunya,  a  la 
Presidència de la Generalitat de Catalunya, a la Presidència del Govern espanyol, a la Presidència 
del Congrés dels Diputats i al Ministeri d’Administracions Públiques.

SISÈ PUNT: MOCIÓ CONTRA LA VIOLÈNCIA DE GÈNERE

El  Sr.  Vallverdú  lamenta  el  terrible  fet  i  diu  que  hi  ha  gent  i  entitats  interessades  a  recollir 
signatures per lluitar contra la violència de gènere. Diu que s'hauria d'intentar convencer a la gent a 
denunciar aquests fets.

El Sr. Huguet diu que és molt  lamentable haver de sortir a la televisió per això.  Diu que s'ha 
d'intentar que les dones que pateixen maltractaments denunciin els fets a la policia. Diu que durant 
els cinc minuts de silènci hi havia maltractadors.

La Sra Magrinyà demana substituir la paraula domèstica per la de gènere.  Diu que s'ha d'animar a 
les dones a denunciar i que l'Ajuntament ha d'intentar ajudar i recolzar-ho. Diu que és quelcom 
difícil però que s'ha d'intentar erradicar la violència de gènere.

El Sr. Carreras diu que recolza les paraules dels regidors i diu que s'ha de difondre un missatge de 
respecte als altres i dessitja que no torni a passar mai més.

El Sr. Alcalde diu que és un camí llarg  perquè hi ha un cert arrelament a la societat. Demana que 
es denuncii i diu que l'Ajuntament farà allò que estigui al seu abast per aturar aquests fets.

Sotmès el dictamen a votació  s’aprova per unanimitat pels grups ApM, CiU, ERC, IpM i GdP, 
adoptant-se el següent acord: 

Atesos  els  successos  de  violència  de  gènere  ocorreguts  recentment  a  la  nostra  població, 
l'Ajuntament de Montblanc vol manifestar el rebuig a qualsevol acte vers les dones que puguin 
tenir com a resultat un dany o sofriment físic, sexual, o psicològic per a la dona, així com les 
amenaces d'aquests actes, la coacció o la privació arbitraria de la llibertat, tant si es produeixen a la 
vida pública com a la privada. 

SETÈ PUNT: MOCIÓ .CAT

El sr. Vallverdú diu que està a favor d'aquesta moció.

El Sr. Huguet diu que està a favor i que cal començar a treballar des de ara mateix perquè sino al 



gener no estarem a temps.

El  Sr.  Mogas  diu  que  l'Associació  PUNTCAT  és  sense  caire  polític  i  ha  treballat  molt  per 
aconseguir aquest dominii que ara queda allò més important que és que tots ho complim i per 
aquest motiu l'Ajuntament hauria de ser el primer a complir-ho i incentivar a les entitats del poble.

El Sr. Carreras diu que s'addereixen a la moció i que s'ha d'intentar que tingui el major recolzament 
possible.

El Sr. Alcalde diu que hi està d'acord i que és quelcom positiu per Catalunya.

Sotmès el dictamen a votació  s’aprova per unanimitat pels grups ApM, CiU, ERC, IpM i GdP, 
adoptant-se el següent acord: 

L’aprovació del domini .cat per part de la Internet Corporation for Assigned Names and Numbers 

(ICANN) és  una  notícia  d’una  extraordinària  importància,  ja  que  per  primer  cop  la  comunitat 

cultural catalana podrà disposar d’un domini propi a Internet.

Amb  aquesta  aprovació  es  donava  resposta  a  la  voluntat  expressada  per  la  societat  catalana 

mitjançant  l’Associació Puntcat,  entitat  impulsora del  reconeixement internacional  de la  realitat 

catalana.

Per això, atès que la Internet Corporation for Assigned Names and Numbers (ICANN) va autoritzar 

el passat divendres 16 de setembre la creació del domini .cat per a la comunitat cultural i lingüística 

catalana a la xarxa. 

Atès que el nou domini .cat pot ser utilitzat per qualsevol institució, empresa, o particular que formi 

part de la comunitat cultural catalana. 

Atès que aquest domini pot ser, doncs, un punt de trobada comú per a les pàgines web que ara usen 

dominis diversos (.org, .net, .es).

Entenent que la substitució no es podrà realitzar de forma immediata, sinó que necessitarà passar els 

tràmits preceptius per a la incorporació d’aquest nou domini.

El  Grup Municipal  d’Esquerra  Republicana de  Catalunya  proposa  al  Ple  l’adopció dels  acords 

següents:

- Tan  aviat  com sigui  possible,  l’Ajuntament  de  Montblanc  en  el  seu  conjunt  (empreses 



participades,  consorcis,  fundacions,  patronats)  afegirà  el  domini  .cat  als  llocs  web 

municipals, i esdevindrà el domini de referència en la presència del consistori a la xarxa.

- Paral·lelament,  se  substituiran  les  adreces  electròniques  dels  treballadors,  treballadores  i 

càrrecs electes municipals, perquè incorporin el domini .cat.

- Es  dóna  trasllat  d’aquests  acords  a  tots  els  grups  del  Parlament,  a  la  Generalitat  de 

Catalunya, a les associacions municipalistes de Catalunya i a la Fundació PuntCAT.

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les dotze de la nit, i per constància del 
que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. Alcalde, junt amb el 
Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  9  folis números                a
                  , ambdós inclosos.


	ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  13 D'OCTUBRE DE 2005
	A la Vila de Montblanc, el dia 13 d'octubre de 2005, a dos quarts de deu de la nit, es reuneix a la Sala de Sessions de l’Ajuntament,  el Ple de l’Ajuntament en sessió extraordinària, sota la Presidència de l’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, l’assistència dels Tinents d’Alcalde el SR. CARLES CARRERAS OLLÉ, el  SR. GUILLEM JANÉ PUJOL, el  SR. JUAN LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el SR. XAVIER MARTÍ ESPLUGAS, el  SR. JORDI VILLAR LIARTE,el SR. JOSEP ANDREU I DOMINGO, el SR. JOSEP MARIA COMBALIA PRATS, la SRA. PILAR MAGRINYA RULL, el SR. JOAN MOGAS AMOROS, el SR. XAVIER HUGUET NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el Sr. ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ, que certifica, i l’Interventor, el Sr. RAMÓN PIÑEIRO GUIBERNAU.  
	El Sr. Vallverdú diu que és interessant regular una ordenança de sorolls però amb les presses queden buits. Vol saber si la Policia Local té competències i la formació per realitzar les inspeccions i vol saber si s'ha parlat amb els propietaris dels locals. Diu que existeixen en el text definicions poc clares com el de les molèsties.
	El Sr. Huguet diu que l'ordenança que es presenta és una còpia de la Llei i demana que es revisin els aparells i es tingui ma esquerra en el moment de sancionar. Només demana que s'apliqui bé.
	La Sra. Magrinyà diu que ERC votarà a favor. Diu que allò important és evitar els sorolls molestos a la vida en Montblanc. Vol felicitar la feina feta per l'Ajuntament en la creació tant de l'ordenança com del mapa de zonificació i desitja que s'apliqui adequadament, amb més incidència en el problema de l'oci i els vehicles. Diu que és molt important respectar el silenci i caldria realitzar una campanya de sensibilització als veïns. Diu que ha de ser l'Ajuntament el primer en comença a evitar sorolls molestos i desconcentrar els sorolls, doncs sempre es fan les festes i activitats als mateixos llocs.
	El Sr. Villar vol agraïr el vot afirmatiu dels regidors que així ho facin. Diu que la creació del Mapa Acústic és la culminació d'un treball iniciat pel Departament de Medi Ambient de la Generalitat de Catalunya. Diu que l'ordenança s'ha elaborat seguint la Llei de Sorolls afegint algunes peculiaritats pròpies de Montblanc. Diu que s'està elaborant un tríptic informatiu de bones pràctiques per sensibilitzar als veïns. Diu que s'intentarà parlar amb tothom i que els mesuradors que té la policia s'han de calibrar i que per la resta de mesures que s'hagin de realitzar per les quals l'Ajuntament no té l'aparell, s'haurà d'encarregar la feina a una empresa específica.
	Sotmès el dictamen a votació s’aprova per dotze vots favorables  dels grups ApM, CiU, ERC i IpM, i una abstenció del grup GdP, adoptant-se el següent acord: 
	Vista la Disposició Addicional Sisena de la Llei 16/2002, de 28 de juny, de protecció contra la contaminació sonora on s’indica que els ajuntaments de municipis de més de cinc mil habitants han d’aprovar les ordenances reguladores de la contaminació per soroll i vibracions d’acord amb aquesta Llei, en el termini de tres anys a comptar de la data d’entrada en vigor d’aquesta Llei, i traslladar-les al Departament de Medi Ambient i que, com indica la Disposició Final Tercera de la mateixa, l’entrada en vigor va ser l’octubre de l’any 2002.
	Vist l'esborrany d'ordenança de sorolls i vibracions realitzat per l'Ajuntament.
	Vist l'esborrany de mapa acústic de Montblanc, realitzat per l'empresa ECOMEDI, empresa encarregada de fer els primers Mapes Acústics facilitats per la Generalitat de Catalunya.
	Vist l'article 162.2 de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya i els articles 60 i ss. del ROAS.
	Per tot allò exposat, s'acorda:
	PRIMER: Aprovar provisionalment l'Ordenança municipal per a la regulació i millora de la qualitat sonora ambiental del municipi de Montblanc i el Mapa Acústic de Montblanc.
	SEGON: Sotmetre a informació pública l'acord anterior i els documents que integren l'expedient, durant un termini de trenta dies des de la publicació de l'anunci corresponent al Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i al tauler d'anuncis de la Casa Consistorial per al seu examen i presentació d'al·legacions i suggeriments.
	SEGON PUNT: VERIFICACIÓ TEXT REFÓS MODIFICACIÓ PUNTUAL PLA GENERAL, CARRER MAJOR 23 DE LILLA
	El Sr. Vallverdú pregunta quines són les modificacions que s'han introduït.
	El Sr. Secretari llegeix l'informe de la Comissió d'Urbanisme de Tarragona.
	El Sr. Andreu diu que li sorprèn que només portin aquest punt d'urbanisme amb tot els treballs pendents que hi ha. Diu que si en aquesta modificació de Pla General Urbanisme demana un Text Refós és perquè va sortir malament de l'Ajuntament com ERC va dir. Diu que hi ha molts temes per tractar d'urbanisme, com el de la sanció a la Guàrdia, la modificació de la clau CJ-1 en la que s'han presentat moltes al·legacions i s'haurien d'haver resolt. Diu que aquest equip de govern treballa molt poc en temes urbanístics i tot i que lamenten les errades votaran a favor d'aquest punt.
	El Sr. Alcalde diu que únicament es verifica el Text Refós de la modificació com ha indicat la Comissió d'Urbanisme de Tarragona.
	Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat dels grups ApM, CiU, ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 
	Atès que la Comissió d’Urbanisme de Tarragona, en la seva sessió del dia 22 de juny de 2005 va aprovar definitivament la modificació puntual del Pla General en relació a la parcel·la del Carrer Major, número 23 de la pedania de Lilla, de Montblanc, supeditant la seva publicació al DOGC i la seva executivitat a la presentació d’un text refós incorporant les modificacions especificades a l’esmentat acord.
	Atès que per part de l’Arquitecta redactora del projecte esmentat ha estat elaborat el text refós, tenint en compte les prescripcions de l’acord de la Comissió d’Urbanisme de Tarragona.
	Vist l’informe de Secretaria, de l’Arquitecte Municipal i legislació aplicable, s' acorda:
	PRIMER: Verificar el text refós de la modificació puntual del Pla General en relació a la parcel·la del Carrer Major, número 23 de la pedania de Lilla, de Montblanc, constatant la seva identitat amb el definitivament aprovat per la Comissió d’Urbanisme de Tarragona més les prescripcions acordades per aquesta.
	SEGON: Trametre certificat d’aquesta resolució i tres exemplars del text refós a la Comissió d’Urbanisme de Tarragona, tot instant la publicació de l’acord d’aprovació definitiva.
	HISENDA I RÈGIM INTERIOR
	TERCER PUNT: APROVACIÓ PROVISIONAL ORDENANCES FISCALS
	El Sr. Alcalde llegeix la memòria d'alcaldia que es transcriu literalment:
	“Com a norma principal pel bon govern de la Corporació presento les Ordenances Fiscals pel proper exercici 2006 que contemplen les aportacions de la ciutadania en els diferents  impostos i taxes per fer possibles les prestacions de l'Ajuntament, juntament amb les aportacions d'altres administracions. 
	Espero que aquest ordenament mereixi l'estudi i la conformitat de tots els membres de la Corporació, que sens dubte vetllem per la millor vida social de la vila.”
	El Sr. Interventor fa una breu explicació de les modificacions introduïdes a les ordenances centralitzant la seva exposició en l'increment del 8% , com a regla general, en les taxes i els impostos, tal i com marca el Pla de Sanejament.
	El Sr. Vallverdú diu que l'any anterior ja es va augmentar. Diu que aquest Ajuntament no fa res més que augmentar la pressió fiscal i els veïns de Montblanc no ho acaben d'entendre perquè no veuen que es treballi o que es faci res. Diu que unes de les bonificacions existents i previstes és per la utilització o la incorporació d'energies renovables, però l'Ajuntament no en dona exemple doncs cap dels projectes que desenvolupa l'Ajuntament les incorporen.
	El Sr. Huguet diu que no es cert el que diuen i que sempre s'equivoquen. Que el 8% d'increment no és real i li demana al regidor d'hisenda que es comprometi a què si algun veí li puja l'IBI en més del 8% li torni la diferència. Diu que els increments seran més alts i que aquest compromís de tornar-ho no pot ésser assumit mai. Diu que no entén perquè es cobra la mateixa taxa pels matrimonis celebrats a Montblanc entre persones de la Vila i els que no ho són. Diu que no entén que s'incrementin taxes de clavegueram doncs si les taxes són repercutir despeses de l'Ajuntament, no s'ha realitzat cap despesa que justifiqui aquest increment. Vol saber si l'increment del 8% de les grues ho recaptarà l'Ajuntament o serà pel servei de grues. Diu que mai s'havia cobrat perquè un circ s'instal·lés a Montblanc i ara si que es fa i no ho troba bé. Diu que el que està fent l'equip de govern és apretar massa a la gent i aquesta un dia es cansarà.
	El Sr. Mogas diu que el grup ERC votarà desfavorablement. Vol manifestar que no han pogut estudiar adequadament les ordenances que avui s'aproven perquè no han sigut facilitades amb el temps mínim necessari. Diu que l'increment de les taxes i impostos és exessiu i que sobrepassa en molt l'increment del cost de la vida. Pregunta al Sr. Jané quin és el cost fiscal que suporta un ciutadà de Montblanc. Diu que l'IBI en tres anys haurà augmentat en un 25% però si també es mira la revisió cadastral es comprova que l'increment arriba al 35% i vol saber si és normal. Diu que aquest percentatge és molt superior a d'altres llocs com Tarragona. Diu que si l'increment de les taxes és per ajustar als costos, com és que tots els costos suposin un increment del 8% de les taxes. Diu que amb aquests increments l'equip de govern del 2007 no podrà tocar res. Diu que el que no es compleix mai són els ingressos però, en canvi, les despeses es compleixen sempre. Diu que ERC vol proposar unes millores que són:
	-  De l'IBI: No bonificar fins a un 90% l'ICIO a les empreses de construcció i d'urbanització si és un sector que va bé.

	- Aplicar fins a un 90% la bonificació de l'IBI a les famílies nombroses com permet la Llei.
	- Aplicar una bonificació del 50% sobre l'IAE a les empreses que inicien la seva activitat enlloc del mínim que es fa ara i així afavorir que vinguin més empreses.
	- Aplicar el 50% de la bonificació de l'ICIO a les llicències per fer habitatge de protecció oficial per afavorir la seva construcció.
	Diu que vol saber si es podran introduir aquestes propostes o no faran cas com passa habitualment.
	El Sr. Jané diu que determinar la pressió fiscal és molt complex i intervenen altres elements que no només els que disposa.  Diu que no és agradable haver d'aplicar el Pla de Sanejament però s'ha d'estar a allò aprovat. Diu que l'acumulat de l'IBI en tres anys serà del 25% com ja és sabut i que prové del Pla de Sanejament. Aquest 10% de l'IBI a què fan referència és conseqüència de la revisió de cadastre. Diu que el que faci l'Ajuntament d'aquests ingressos és un altre tema que ja es debatrà en algun altre punt. Pel que fa a les bonificacions de les energies renovables diu que si la gent lo les demana no es poden atorgar. Pel que fa a la no diferenciació entre les bodes de gent d'aquí o no, diu que discriminar a qualsevol persona per aquest fet seria inconstitucional. Pel que fa a la taxa pels Circs diu que ja fa anys que es cobra i que amb aquesta regulació el que s'aconsegueix és que ara puguin pagar una mica menys del que fins ara es cobrava , doncs es venia calculant pels metres que ocupava.  Diu que fer comparacions entre ajuntament no és possible, doncs cada ajuntament té unes particularitats diferents i si mirem ajuntament com el de El Vendrell aquest ayn ha incrementat en poc els impostos i taxes, però els darrers anys ho ha fet en molt. Diu que pel que fa a les propostes realitzades diu que seran estudiades i, si s'escau, s'incorporaran.
	El Sr. Huguet diu que el tema del 10% del cadastre no ha estat explicat adequadament i que és com a conseqüència del Pla General. Diu que si es comprometen a baixar l'IBI ells votaran a favor. Demana poder examinar els estudis de l'increment de la taxa de la brossa. Diu que l'increment en les taxes i els impostos són la conseqüència de la mala gestió i de no reduir despesa.
	El Sr. Jané diu que el Pla de Sanejament s'ha fet per gestionar bé.
	El Sr. Mogas diu que si s'ha incorporat alguna taxa per la neteja de via pública.
	El Sr. Jané diu que allò que estableix la Llei de Bases com a obligatori no .
	El Sr. Mogas diu que l'increment del 35% és excessiu i que no quedarà marge per futurs equips de govern.
	El Sr. Jané diu que els propers equips es trobaran unes finances sanejades i tindran un marge més que adequat.
	Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots a favor dels grups ApM i CiU, i sis vots en contra dels grups ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 
	ORDENANCES FISCALS PER L’ EXERCICI 2.006
	PRIMER:  Aprovar les variacions en les següents ordenances:
	“e) Estan exempts: Els vehicles per a persones amb mobilitat reduïda a que es refereix l’ apartat A de l’ annex II del Reglament General de Vehicles, aprovat pel Reial Decret 2822/1998, de 23 de desembre.”
	Núm	3.	Impost activitats econòmiques, augment del 8% 
	Núm. 	4. 	Impost de construccions, instal·lacions i obres:
	- Augment 8%
	Núm.	5	Impost sobre l’increment del valor dels terrenys de naturalesa urbana:
	-   Augment del 8%. 
	 - Eliminació segon paràgraf de l’ article 22.
	Núm.   7. 	Taxa per expedició de documents administratius
	- augment d’un 8 %.
	- Incloure al títol de l’ O. Fiscal el següent text “ prestació de serveis tècnics i emissió d’ informes”.
	- Eliminació de la diferenciació en la tarifa per la confecció de l’ expedient de matrimoni civil de si es resideix a Montblanc o no.
	- Inclusió de les  següents taxes abans regulades dins l’ Ordenança Fiscal número 8 per llicències urbanístiques.:
	Núm.   8.	Taxa per Llicències Urbanístiques
	- Augment del 8%.
	-Nova redacció de l’ article 2 que queda de la següent manera:
	- L’ article 6.4 queda redactat de la següent manera. “Quan es tracti d’expedients de canvi de titularitat o control periòdic d’ adequació de les activitats amb incidència incloses als annexos del decret 136/99, la taxa serà d’un 50 per cent de la tarifa que correspondria a l’obertura.”
	Núm. 10	Taxa clavegueram:
	- Augment d’un 8%.
	Núm. 11.	Taxa serveis cemitiri:
	- Augment d’ un 8 %.
	Núm. 12	Taxa de recollida d’escombraries:
	- Augment d’un 8 %.
	- Inclusió a l’ article 6.f ) de l’ incís “  i cases de turisme rural “.
	Núm. 13.	Taxa serveis d´aigua:
	- Augment mig del 8 %.
	Núm. 14.	Taxa utilització domini públic:
	- Augment mig d’un 8%.
	Núm. 15.	Taxa serveis piscina: 
	- Augment d’un 8 %.
	Núm. 16	Taxa Escola de Música
	  - Inclusió de la següent tarifa: “ 30 minuts instrument ...............     22 euros “
	Núm. 19.	Taxa retirada de vehicles:
	Augment d’un  8 %
	Núm. 23 Ordenança reguladora de la taxa per la llicència d´auto-taxis i altres vehicles de lloguer.
	- Increment d’ un 8 %
	-  Increment d’ un 4 %
	- Inclusió de les següents tarifes:
	Natació gent gran.............................     13 €
	Campus de bàsquet..........................	     47 €
	Lloguer hora pista per parelles .......                          		  20 €
	Lloguer pista per colònies o campus/setmana*.....   			600 €
	Lloguer hora gimnàs (fora horari funcionament gimnàs)  		  24 €
	Loguer hora gimnàs (horari funcionament gimnàs)			  12 €
	Campionats ( 10 partits )...................       200 €
	Campionats ( 20 partits )...................	      500  €
	Balls de Saló ( 1 dia/ setmana )...........		0 €	      10 €	  10 €
	Activitats lúdico-esportives................		7 €	        0 €              0 €
	Núm. 26	Preu públic Ermita Sant Josep
	- Augment mig de 4 % .
	- Núm. 29        Preu públic servei confecció expedients. 
	- Increment 15 %
	- Increment mig d’ un 16 %.
	SEGON:  Exposar al públic l´acord del Ple de la Corporació, per termini de trenta dies, mitjançant anunci inserit en el BOP  de Tarragona,   per tal   que  es puguin presentar al·legacions i reclamacions. Cas de no presentar-se´n, s´entendrà definitivament aprovat i es procedirà a la publicació integra de les variacions i noves incorporacions al text de les Ordenances, en el butlletí oficial de la província.
	QUART PUNT: MODIFICACIÓ DEL PLA DE SANEJAMENT
	El Sr. Interventor comenta els aspectes generals de la modificació que venen descrits a la memòria.
	El Sr. Vallverdú diu que l'estalvi perdut es recupera amb les taxes i impostos aprovats. Vol saber en quin percentatge real s'ha incomplert el Pla de Sanejament.
	El Sr. Huguet diu que el Pla de Sanejament no s'ha complert al 2004 i diu que al 2005 passarà el mateix. Diu que al capítol primer del 2005 al 2006 es redueix molt i vol saber a qui es despatxarà.
	El Sr. Mogas diu que votaran en contra com ja van votar en el seu dia. Diu que ERC va pressentar una proposta per incrementar els ingressos i disminuir els deutes i que no van fer cas i que no s'ha complert res. Diu que en el queda d'any s'hauria d'invertir 4 milions com marca el Pla de Sanejament i vols saber si es complirà o no.
	El Sr. Carreras diu que hi ha 86.000 euros de desviació i que aquesta desviació representa un desviament del 1,5%. Diu que s'ha fet un gran esforç i que el resultat de l'any 2005 serà bó. Diu que a l'any 2007, el proper equip de govern podrà baixar l'IBI.
	El Sr. Jané diu que les inversions que queden fora no són sempre responsabilitat de l'equip de govern i són independents del Pla de Sanejament. Diu que una desviació de l'1,5% és un resultat correcte.
	El Sr. Huguet diu que pel que fa al deute amb l'ACA, hi ha un senyor que va pagar un rebut l'any 2001 i que avui l'han embargat.
	El Sr. Jané diu que es mirarà i se solucionarà rapidament. 
	Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots a favor dels grups ApM i CiU, i sis vots en contra dels grups ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 
	MODIFICACIÓ  PLA SANEJAMENT 2004-2007 AJUNTAMENT DE MONTBLANC

	TERCER: Existeixen dos deutes no reconeguts als Comptes anuals de la Corporació cap a l’ Agencia Catalana de l’ Aigua:  un deute en periode voluntari i un altre en periode executiu.
	PERIODE VOLUNTARI

	D’ acord amb la resolució del Sr. Jaume Solà Campmany, director de l’ Agencia Catalana de l’ Aigua, de data 26 de maig de 2005 per la qual es concedeix l’ ajornament del deute en periode voluntari s’ han de fer els següents pagaments:
	Núm. Termini	  Import quota		Data venciment	Interessos	Total	
	1	4.594,23		20/06/2005		8,81		4.603,04	
	2	4.594,23		20/09/2005		66,71		4.660,94
	3	4.594,23		20/12/2005		123,98		4.718,21
	4	4.594,23		20/03/2006		180,62		4.774,85
	5	4.594,23		20/06/2006		238,52		4.832,75
	6	4.594,23		20/09/2006		296,42		4.890,65
	7	4.594,23		20/12/2006		353,69		4.947,92
	8	4.594,23		20/03/2007		410,33		5.004,56
	9	4.594,23		20/06/2007		468,23		5.062,46
	10	4.594,23		20/09/2007		526,13		5.120,36
	11	4.594,23		20/12/2007		583,40		5.177,63
	12	4.594,12		20/03/2008		640,66		5.234,78
	TOTAL	55.130,65					3.897,50	59.028,15		
		
	D’ aquests deutes l’ Ajuntament de Montblanc a data 10 d’ octubre ja ha pagat el primer i segon termini.
	DEUTE EXECUTIVA

	El dia 20 de juny de 2005 s’ ha rebut resolució del Director General de Pressupostos i Tresor compensant 21.693,41 euros de la bestreta any 2005 del Fons de cooperació local de  Catalunya amb el deute en periode executiu. 
	Abans d’ aquesta compensació es debia 111.451,80 euros. Després de la compensació resta un saldo a favor de la Generalitat de 89.758,39.
	Al principi de setembre de 2005 s’ha rebut una trucada del Departament d’ Economia i Finances on es comunica que compensaran durant l’ últim trimestre de l’ any 2005, 36.485,60 euros corresponents al segon pagament del Fons de Cooperació de l’ any 2005.
	Per tant, quedarà un saldo de 53.272,79 euros en executiva.
	Al principi del 2006 es compensarà l’ últim pagament del Fons de Cooperació de l’ exercici 2005 en una quantitat de 16.987,67 euros.
	La quantitat concedida en concepte de Fons de Cooperació Local per l’ exercici 2005 ha estat 75.166,69 euros. La quantitat pressupostada ha estat de 42.123 euros.
	CINQUÈ:  Per la modificació del Pla de Sanejament vigent s’ han de fer les següents consideracions.
	1.  Per al calcul de la previsió de liquidació del pressupost d’ ingressos ( ANNEX 2 ) de l’ exercici corrent 2005 s’ han considerat els drets reconeguts a la Tresoreria Municipal a data 29 de setembre  2005 i els drets que previsiblement es reconeixeran fins al 31 de desembre de 2005.
	Pel que respecta a la despesa corrent s’ ha considerat que s’ executaria en la seva totalitat, incloent-hi igualment 34.682,72 més dels pressupostats inicialment necessaris per cobrir alguna modificació dels pressupost de despeses i per tant també del pressupost d’ ingressos.
	D’ aquesta manera es preveu generar un estalvi després de les amortitzacions d’ operacions de crèdit a llar termini de 162.799 euros, que és el que servirà per absorvir en la mateixa quantitat el deute amb l’ Agencia Catalana de l’ Aigua que no està regulat als comptes de l’ Ajuntament.
	2. Pel que respecta al pressupost d’ ingressos i despeses de capital s’ ha considerat que no es faria cap inversió sense el seu finançament consolidat i, per tant, es preveu que l’ execució del pressupost de capital tindrà un efecte neutre respecte a l’ estalvi que s’ ha de generar al pressupost corrent.
	3.  El deute cap a l’ Agencia Catalana de l’ Aigua es pagarà tal i com estableix la casella 20 * del Pla de Sanejament de la següent manera:
	2005:  68.178 euros.
	2006: 71.650,00 euros
	2007: 18.377,00 euros
	2008:  4.594,12 euros
	SISÈ:  Pel que respecta a la planificació dels augments d’ ingressos i despeses fins a l’ exercici 2007 es manté el que preveia el Pla de Sanejament inicial aprovat en data 16 d’ abril de 2004.
	Per tant, s'acorda:
	PRIMER:  Aprovar la modificació del  Pla de Sanejament ( exercicis 2004-2007) amb la nova redacció donada d’ acord amb l’ annex a aquest acord.
	SEGON:  Notificar el present acord al Departament d’ Economia i Finances de la Generalitat de Catalunya
	Correspon procedir a la votació de la urgència dels esmentats punts, acordant-se per unanimitat la procedència del seu estudi i votació.
	CINQUÈ PUNT: ESTATUT D'AUTONOMIA DE CATALUNYA
	El Sr. Vallverdú diu que ho troba bé però vol saber si l'Ajuntament es compromet a divulgar el text i a explicar que és l'Estatut.
	El Sr. Huguet diu que no hauria de fer falta però que els catalans estem rebent atacs des de fora de Catalunya i cal defensar-se. Demana que es divulgui.
	El Sr. Andreu diu que ERC defensa la independència de Catalunya i ser un estat a Europa i veuen l'Estatut com la primera escala per aconseguir-ho. Diu que s'ha de recolzar al màxim perquè si no hi ha una resposta massiva les forces polítiques espanyoles voldran fer canvis substancials. Diu que és necessària una divulgació del text i implicar a totes les entitats de Montblanc.
	El Sr. Carreras diu que CiU vol donar total suport al tes¡xt de l'Estatut i vol contribuir a la seva divulgació.
	El Sr. Alcalde diu  que el text ve aprovat per 120 dels 135 diputats del parlament de Catalunya i que s'ha d'intentar defensar el que és la voluntat de Catalunya i fer una divulgació amplia.
	Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat pels grups ApM, CiU, ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 
	El Ple del Parlament de Catalunya en sessió de 30 de setembre de 2005 ha aprovat la Proposició de llei orgànica per la qual s’estableix l’Estatut d’Autonomia de Catalunya i es deroga la Llei orgànica 4/1979, del 18 de desembre, d’Estatut d’Autonomia de Catalunya. Després d’aquesta aprovació, el projecte d’Estatut inicia la seva tramitació davant les Corts Generals per ser aprovat com a llei orgànica i posteriorment votat en referèndum pel poble de Catalunya.
	Catalunya està vivint uns moments històrics. El Parlament de Catalunya ha aprovat, per una àmplia majoria, un projecte d’Estatut que suposa un gran avenç per l’autogovern i el reconeixement nacional de Catalunya. Un Estatut que té per objectiu la millora del benestar de totes les persones que viuen i treballen a Catalunya.
	El municipalisme català, representat per la Federació de Municipis de Catalunya (FMC) i per l’Associació Catalana de Municipis i Comarques (ACM), és partícip d’aquest moment de la història del nostre país i vol donar suport al text estatutari aprovat pel Parlament de Catalunya.
	La proposta de reforma de l’Estatut reconeix el paper cabdal dels municipis com a administració més propera a la ciutadania, reforçant el seu paper institucional, garantint més autonomia municipal i incrementant les seves competències.
	Per tot això exposat anteriorment, el Ple ACORDA:
	PRIMER.- DONAR SUPORT a l’Estatut d’Autonomia de Catalunya aprovat en el Ple del Parlament de Catalunya en sessió de 30 de setembre de 2005 com a Proposició de llei orgànica a trametre a les Corts Generals per a la seva tramitació.
	SEGON.- DIVULGAR I DONAR A CONÈIXER el projecte d’Estatut a la ciutadania.
	TERCER.- CONVIDAR les entitats socials del municipi a donar suport a l’Estatut d’Autonomia de Catalunya.
	QUART.- INSTAR les forces polítiques amb representació al Congrés dels Diputats i el Senat a aprovar la proposta de nou Estatut emanada per una àmplia majoria del Parlament de Catalunya. 
	CINQUÉ.- TRASLLADAR aquesta Moció a la Presidència del Parlament de Catalunya, a la Presidència de la Generalitat de Catalunya, a la Presidència del Govern espanyol, a la Presidència del Congrés dels Diputats i al Ministeri d’Administracions Públiques.
	SISÈ PUNT: MOCIÓ CONTRA LA VIOLÈNCIA DE GÈNERE
	El Sr. Vallverdú lamenta el terrible fet i diu que hi ha gent i entitats interessades a recollir signatures per lluitar contra la violència de gènere. Diu que s'hauria d'intentar convencer a la gent a denunciar aquests fets.
	El Sr. Huguet diu que és molt lamentable haver de sortir a la televisió per això. Diu que s'ha d'intentar que les dones que pateixen maltractaments denunciin els fets a la policia. Diu que durant els cinc minuts de silènci hi havia maltractadors.
	La Sra Magrinyà demana substituir la paraula domèstica per la de gènere.  Diu que s'ha d'animar a les dones a denunciar i que l'Ajuntament ha d'intentar ajudar i recolzar-ho. Diu que és quelcom difícil però que s'ha d'intentar erradicar la violència de gènere.
	El Sr. Carreras diu que recolza les paraules dels regidors i diu que s'ha de difondre un missatge de respecte als altres i dessitja que no torni a passar mai més.
	El Sr. Alcalde diu que és un camí llarg  perquè hi ha un cert arrelament a la societat. Demana que es denuncii i diu que l'Ajuntament farà allò que estigui al seu abast per aturar aquests fets.
	Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat pels grups ApM, CiU, ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 
	Atesos els successos de violència de gènere ocorreguts recentment a la nostra població, l'Ajuntament de Montblanc vol manifestar el rebuig a qualsevol acte vers les dones que puguin tenir com a resultat un dany o sofriment físic, sexual, o psicològic per a la dona, així com les amenaces d'aquests actes, la coacció o la privació arbitraria de la llibertat, tant si es produeixen a la vida pública com a la privada. 
	SETÈ PUNT: MOCIÓ .CAT
	El sr. Vallverdú diu que està a favor d'aquesta moció.
	El Sr. Huguet diu que està a favor i que cal començar a treballar des de ara mateix perquè sino al gener no estarem a temps.
	El Sr. Mogas diu que l'Associació PUNTCAT és sense caire polític i ha treballat molt per aconseguir aquest dominii que ara queda allò més important que és que tots ho complim i per aquest motiu l'Ajuntament hauria de ser el primer a complir-ho i incentivar a les entitats del poble.
	El Sr. Carreras diu que s'addereixen a la moció i que s'ha d'intentar que tingui el major recolzament possible.
	El Sr. Alcalde diu que hi està d'acord i que és quelcom positiu per Catalunya.
	Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat pels grups ApM, CiU, ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 
	L’aprovació del domini .cat per part de la Internet Corporation for Assigned Names and Numbers (ICANN) és una notícia d’una extraordinària importància, ja que per primer cop la comunitat cultural catalana podrà disposar d’un domini propi a Internet.
	Amb aquesta aprovació es donava resposta a la voluntat expressada per la societat catalana mitjançant l’Associació Puntcat, entitat impulsora del reconeixement internacional de la realitat catalana.
	Per això, atès que la Internet Corporation for Assigned Names and Numbers (ICANN) va autoritzar el passat divendres 16 de setembre la creació del domini .cat per a la comunitat cultural i lingüística catalana a la xarxa. 
	El Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya proposa al Ple l’adopció dels acords següents:
	Tan aviat com sigui possible, l’Ajuntament de Montblanc en el seu conjunt (empreses participades, consorcis, fundacions, patronats) afegirà el domini .cat als llocs web municipals, i esdevindrà el domini de referència en la presència del consistori a la xarxa.
	Paral·lelament, se substituiran les adreces electròniques dels treballadors, treballadores i càrrecs electes municipals, perquè incorporin el domini .cat.
	Es dóna trasllat d’aquests acords a tots els grups del Parlament, a la Generalitat de Catalunya, a les associacions municipalistes de Catalunya i a la Fundació PuntCAT.
	No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les dotze de la nit, i per constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica.
	DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  9  folis números                a
	                  , ambdós inclosos.

